

- English version below -

Chers parents,
Quelques informations importantes sur la vie de l'école :

ENSEIGNEMENT

Formation à la présentation orale pour les élèves de 1^{ère} et de Terminale

Le jeudi 21/11 à 17h30, Xavier Leroy interviendra auprès des élèves de 1^{ère} et de Terminale pour une formation théorique aux entretiens individuels. Xavier Leroy est président Afrique du Sud de Egon Zehnder, 2nd cabinet mondial de recrutement, et spécialiste des RH. Cette présentation s'intègre dans le programme de préparation à la présentation orale que le Lycée et le Club des Entreprises proposent cette année aux élèves de 1^{ère} et Terminale. Des ateliers « pratiques » seront également organisés au cours de l'année.

Concours mathématiques

Cette semaine, les élèves de 10 classes de la sixième à la première, ont participé à un concours de mathématiques en ligne d'une durée de 45 minutes. L'épreuve couvre divers aspects de l'informatique : information et représentation, pensée algorithmique, utilisation des applications, structures de données, jeux de logique, informatique et société. Les résultats individuels seront connus prochainement. Pour plus de détails, nous vous invitons à visiter le site <http://castor-informatique.fr/> .

LYCEE PRATIQUE

Vêtements égarés à la Maternelle

Les vêtements trouvés sans nom à la maternelle et non réclamés seront collectés le vendredi 22/11 pour être donnés à des œuvres caritatives.

Reportages sur le site internet du lycée

Cette semaine sur [le site internet du lycée](#), retrouvez l'article sur la visite des 3^{ème} dans l'usine d'assemblage BMW.

Paiements des photos du cross

Lorsque vous effectuez le paiement des photos du cross par virement bancaire, merci d'indiquer en référence « photo » et votre nom.

Facturation garderie

Pour les familles qui ont plusieurs enfants inscrits à la garderie, nous vous rappelons que le lycée envoie une facture par enfant. Chaque facture comporte un numéro différent, merci d'en prendre connaissance et de bien vouloir régler l'ensemble des montants correspondant aux frais de garderie d'octobre 2013.

SPORT ET LOISIRS

Nouvelle activité extra-scolaire

Nous vous informons que nous ouvrons une nouvelle activité Jeu d'échecs le jeudi de 14:30 à 15:30 et de 17h à 18h. Si vous êtes intéressé, merci de contacter Bruno Montalbano : activities@lyceejulesverne-jhb.net.

ANNONCES

Message du Club des Entreprises

Le Club des Entreprises remercie le cabinet de conseil **McKinsey**, Mmes **Nnema Byrd**, Analyste Financière CFA, et **Sophie Cheene**, Gestionnaire de Projet en Ressources Humaines pour leurs interventions, jeux de rôles et enseignements de méthodes lors de la formation des délégués de classe mercredi 13 novembre.

Remerciements Soirée Wine&Cheese

Le Club des Entreprises remercie TOP12WINES en la personne de Frederic Dasse pour les excellents vins offerts lors du Wine & Cheese de jeudi soir. Les participants ont pu déguster les vins de Marianne Vineyard, Creation Vineyard et Ashbourn, tous premiums dans leur catégorie. Retrouvez le magasin en ligne sur www.top12wines.com.

Bon week-end

*Dear parents,
Please note the following*

ACADEMICS

Speaking skills training for the 11th and 12th Graders

On Thursday 21th November, Xavier Leroy will offer the 11th and 12th Graders a theoretical presentation for individual interviews. Xavier Leroy is the Egon Zehnder CEO for South Africa and a specialist in Human Resources. Egon Zehnder is the second largest worldwide recruitment agency.

This presentation is part of the skills training provided by the School and the School Business Club for the 11th and 12th Grade students. The practical sessions will be planned during the year.

Maths competition

This week, students from 10 classes (from the 6th to the 11th Grade) participated in an online, 45-minutes, maths competition. This competition covers various computer science subjects: information and representation, algorithmic thought, utilisation of applications, data structure, logical games, computer science and society. The individual results will be known shortly. For more details, you can go on the following website: <http://castor-informatique.fr/> .

AROUND THE CAMPUS

Lost and Found at the Pre-Primary School

Clothing found without a name tag at the Pre-Primary School and not reclaimed will be collected on Friday 22th November and given to Charity.

Cross-country photos payments

Please indicate the photos and your name as a reference when paying for the cross-country photos via EFT.

Aftercare invoicing

We would like to remind the families who have several children registered at Aftercare, that each child is sent a separate invoice. Please check the invoice numbers and pay the total amount owed for the October 2013 fees.

Reports available on the School website

The article concerning the BMW assembly factory outing by the 9th Graders can be read [on our website](#).

SPORT & LEISURE

New extra-curricular activity

We are glad to announce that a new Chess activity is opening. This activity will be held every Thursday from 2:30 to 3:30 pm and from 5 to 6 pm. If you are interested, you can contact Bruno Montalbano: activities@lyceejulesverne-jhb.net.

ANNOUNCEMENTS

Message from the School Business Club

The School Business Club would like to thank **Mckinsey** consulting firm, Ms **Nnema Byrd**, CFA Financial Analyst, and Ms **Sophie Cheene**, Project Manager in Human Resources for their lecture, role-plays and education during the student representatives' training on Wednesday 13th.

Wine&Cheese evening thanks

The School Business Club would like to thank TOP12WINES and Frederic Dasse for the excellent wines offered during the Wine&Cheese evening. Guests were able to taste Marianne Vineyard, Creation Vineyard and Ashbourn wines, all premiums in their categories. The online shop can be checked on www.top12wines.com.

Have a nice week end,